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Protokoll 1/2019 

    Lokala Pensionärsrådet V Hisingen 

    Sammanträdesdatum 2019-01-30 

 

Tid   

10.30-12.30, förmöte för pensionärsorganisationerna 9.30 

 

Plats   

Östan, Höstvädersgatan 1, vån 4 

 

Närvarande 

 

Ledamöter 

Eva Hedberg , ordförande  PRO 

Madeleine Jacobson, v ordförande SPF 

Asta Jansen   PRO 

Lars Holmgren  SKPF 

 

Ersättare 

Margareta Karlsson  SPF 

Laila Carlsson  SKPF 

Marita Hemström  PRO 

 

Övriga 

Birgitta Ling Fransson  Nämndsledamot (L) V Hisingen 

Petra Matsson Områdeschef Navet 

Anna Arvidsson Sekreterare 

Erén Andersson  Utvecklingsledare samhällsplanering/stadsutveckling 

Michael Göransson Tf Sektorschef Äldreomsorg samt hälso- och sjukvård 

 

Förhinder 
Leif Ohlzon   RPG 

Per Olof Törnkvist  PRO 

Ingrid Bergman Nämndsledamot (MP) V Hisingen 

Vakant   SKPF 
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Mötesordförande 
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Dagordning 
 

1  

Mötet öppnas 

Mötesordförande öppnar mötet. 

2  

Val av protokolljusterare 

Madeleine Jacobsson och Eva Hedberg valdes att justera dagens protokoll. 

3  

Presentation av nya medlemmar i Västra Hisingens lokala pensionärsråd 

Alla medlemmar, nya som gamla, presenterar sig. Pensionärsrådet hälsar välkommen till ny 

ordförande från SDN, Birgitta Ling Fransson.  

4  

Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställs enligt förslag. 

5  

Föregående protokoll 

Vi kommer framöver att samla punkter från föregående protokoll på en uppdragslista – gå 

igenom vad vi har beslutat och vad som har hänt med dessa. 

Anna får i uppdrag att gå igenom protokollen för 2018 för att se över om det finns tidigare 

punkter som eventuellt behöver hanteras på uppdragslistan. 

Föregående protokoll läggs till handlingarna. 
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6  

Fråga angående samverkan med Västtrafik och Busslinje 24 i Torslanda. 

Förvaltningen arbetar varje år med att ta fram ett inspel från förvaltningen till Västtrafik. Detta 

skickas in i september och därefter kommer västtrafik med ett förslag i oktober. Västtrafik 

arbetar mot alla 49 kommuner i regionen.  

Förvaltningen ville ha en busslinje mellan Torslanda och Biskopsgården, några övriga 

förändringar var det inte tal om. Det är en förbättring att linjen inte går över Volvo – men det är 

en försämring att den går i halvtimmestrafik och inte via Amhults torg.  

Västtrafik har nu fått en skrivelse med protestlista från över 1300 personer samt en skrivelse 

från handlarna runt Amhults torg. Frågan har nu varit uppe på presidiet som haft möte med 

Västtrafik tillsammans med representanter från Trafiknämnden. Det är som en byggarbetsplats 

mellan Amhults torg och resecentret. Det är inte en bra väg för någon att gå som det ser ut nu. 

Västtrafik ska göra en snabbutredning och se över möjligheter till förändring redan nu under 

befintlig tidtabell.  

7  

Justering av lokala pensionärsrådets möteslokal i Torslanda under 2019 

Information om förändring från lokalen Tärnan till Knipan. Knipan ligger på våning 3 istället för 

tidigare på våning 2. 

8  

Michael Göransson, tf Sektorschef Äldreomsorg samt hälso- och sjukvård kommer och 
presenterar sig 
 

Michael presenterar sig. Michael arbetar som sektorschef för kultur och service samt sedan i 

höstas även som tillförordnad sektorschef för äldreomsorg samt hälso- och sjukvård. I och med 

att Michael är chef över två sektorer är det därför i dagsläget bra att Petra fortsätter vara med i 

pensionärsrådet.  

 

 

 

 

 

 



 

 

Lokalt Pensionärsråd 
Västra Hisingen 
 

 
www.goteborg.se/vastrahisingen 

9  

Nyckeltal månadsuppföljning  
 

Petra går igenom nyckeltalsmallen och budgeten kopplad till den.  

Äldreboendeplatser – här har vi fått en ökning av behovet i de yngre äldre åldrarna, 65-69 år, 

vilket har varit svårt att förutse. Behovet är för stort i förhållande till den budget vi fått för 

sektorn. Vi försöker arbeta förebyggande med åldern 55 +. Samarbete finns nu mellan 

förebyggandeenheten, vårdcentralen och stadsdelens utvecklingsledare för folkhälsa.  

Angående förändringen gällande utskrivningsklara så är det effekterna av den nya lagen som vi 

ser. Vi har inte längre några kostnader, men det kan fortfarande finnas de patienter som är 

utskrivningsklara men då handlar det om samverkan mellan slutenvården och primärvården 

som måste bli effektivare, och vi i kommunen behöver inte betala kostnaden. 

Biståndsbedömda timmar, det kommer ske en förändring i vår från beviljade timmar till utförda 

timmar. Nu håller verksamheterna på med en anpassning av nivån.  

10  

Skrivelse angående parkering på ett äldreboende i Torslanda 
 
Pensionärsrådet har lämnat in en skrivelse till presidiet angående att det finns bara App-

parkering vid Solängen. Presidiet var inte nöjda med detta och har börjat undersöka frågan, 

men stadsdelsnämnden äger dock inte frågan och kan inte besluta i den. Birgitta fortsätter att 

bevaka frågan och börjar med att ta med sig den till presidiet igen. Punkten tas upp igen på 

nästa möte. 

11  

Ärende till stadsdelsnämnden 

- Patientsäkerhetsberättelsen 

Petra delar ut och informerar om Patientsäkerhetsberättelsen och visar det bildspel som 

kommer att presenteras på stadsdelsnämnden den 5 februari. Patientsäkerhets-

berättelsen ska godkännas av nämnden. Ledamöterna frågar om MAS och MAR har 

tillsyn i stadsdelen. Ja, de gör årligen tillsyn inom olika områden som de bedömer eller 

får signaler på att de är viktiga, såsom exempelvis läkemedelstillsyn. Pensionärsrådet 

kan ta del av berättelsen och komma in med synpunkter för årets arbete om det finns 

sådana. Bilderna bifogas protokollet. 
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12  

Lokala pensionärsrådets ärende och information 

- Fortsättning på frågan om: Vårdcentraler intervjuas och granskas av ”Seniorpatrullen” 

Petra har varit i kontakt med SPF ordförande och det kommer göras ett gediget arbete i 

hela Göteborg med att granska alla vårdcentraler. En rapport på detta kommer vara klar 

till våren 2020. 

 

- Fortsättning på frågan om: Närhälsans rehabgym i Amhult 

Petra tar med sig frågan till Nosam och återkommer med mer information på nästa 

möte. 

 
13  

Övrigt  

Inga övriga frågor 

 

14  

Mötet avslutas 

Mötesordföranden avslutar mötet. 

Nästa sammanträde är onsdagen den 3 april 2019 i lokal Knipan, Vingen Torslanda.  


